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-Nevzat YILMAZ, Ankara Üniversitesi İletişim Fakültesi Mahmut
Tali Öngören konferans salonundaki törende yaptığı konuşmada
“sizlere  Trabzon’un  güzellikleri  ile  Trabzon  Gazeteciler
Cemiyeti yönetiminin ve tüm üyelerinin selamlarını ve  iyi
dileklerini getirdim “dedi.

https://trabzonhaber.info/nevzat-yilmaza-ozel-odul/


YILMAZ,” bugün mesleğinde yarım asrı bulan bizlerin taşıdığı
bir  endişe  şudur;  acaba  bizden  çok  sonraları  burada
yaşadığımız  ortamı  bulabilecek  miyiz  ?  Sizlerin  de  bu
düşüncelerime  katılacağınızı  umuyorum.  Zor  şartlarda  bu
mesleği icra ediyoruz ,zaman zaman olağanüstü olumsuzluklarla
da  karşılaşıyoruz.Ancak  o  dönemlerde  geleceğimizi
görebiliyorduk,az  da  olsa  bir  ışık  vardı.Yaşamının  yarım
asrını bu kutsal mesleğe vermiş  arkadaşınız olarak artık
gelecekte  umut  arama  konusunda  endişeliyim.Ama  yinede  genç
kardeşlerimize  tavsiyem  bu  kutsal  davada  azminizi
kaybetmeyin,her daim düşlerinizde ışık arayın.Sizlerin alacağı
her yol bizim de ömrümüze ışık olacaktır.”diye konuştu.

Ödül  törenin  ikinci  ayağı  Ankara  Gazeteciler  Cemiyeti’nde
gerçekleştirildi.  Törende,  Cemiyet  Başkanı  Nazmi  BİLGİN,
gazetecilik mesleğinin onurlu bir hizmet olduğunu belirterek
ödül  alanları  kutladı.Daha  sonra  Türkiye’nin  diğer
bölgelerinden ödüle layık görülen gazeteciler adına konuşma
yapan, Trabzon Gazeteciler Cemiyeti Başkan Yardımcısı Nevzat
YILMAZ ise , Türk basınının eski saygınlığına kavuşması için
cemiyetlerin  birbirleriyle  koordineli  çalışmasının  altını
çizerek,”artık  şekilciligi,  duyarsızlığı  ve  önyargıları  bu
camianın  sırtından  atmak  en  doğru  karar  olacaktır.Genç
arkadaşlarımızı  bu  konuda  motive  etmek  gerekir.”dedi.Tören
kokteylin ardından sona erdi..


